

Repentance & Spiritual Revival

- Ask God to cleanse me from my sins every day: be still before God in a quiet place, ask God to take away distracting thoughts, ask for God to search my mind and heart for unconfessed sins while reading 2 Timothy 3:1-5, confess my sins and ask God for cleansing using Psalm 51 and pray for strength and wisdom to break the bondage of sin.
- Evaluate my relationship with God every day: Does God love me? (if uncertain or cannot emotionally feel God's love, read Lamentations 3:21-26, Ephesians 2:1-10) Do I love God? (Read John 14:15; 1 John 4:20-21, and then answer the question.) Ask God to help me see the obstacle(s) preventing me from loving God (Read and reflect on 1 John 2:15-17 and then pray and ask God to remove the obstacles and replace them with the love for God.)
- Renew my love for God's Word every day: read and pray through Psalm 119:1-16, asking God to renew my love for His Word.
- Build the foundation of my life on the rock: read Matthew 7:24-27 and ask how I can build the foundation of my life on the rock. Ask God to help me see what areas of my life have I heard the Word of God but have not put it into practice. Ask God to give me strength through praying continually in these areas to put these into practice everyday.



悔改及靈命復興

- 請求上帝清除自己的罪孽：在上帝面前安靜，求上帝挪去分散注意力的想法。藉著閱讀提摩太后書3：1-5，求神察驗自己的心思和意念，顯示未認的罪，在神面前認罪，並引用詩篇51潔淨我，求神賜力量和智慧打破罪的束縛。
- 審查自己與上帝的關係：上帝愛我嗎？（如果不確定或不能在感情上感受到上帝的愛，請閱讀耶利米哀歌3：21-26，以弗所書2：1-10）我愛上帝嗎？（閱讀約翰福音14:15; 約翰一書4：20-21，然後回答這個問題。）求上帝顯示愛上帝的障礙（閱讀並反思約翰一書2：15-17，然後求神挪去障礙，以愛神的心來取代。）
- 更新自己對神話語的渴慕：通過閱讀並禱告詩篇119：1-16，求神更新自己對神話語的渴慕。
- 在磐石上建立個人生命的根基：閱讀馬太福音7：24-27，並問你如何在磐石上建立個人生命的根基。求上帝幫助你察驗自己的生命有哪些方面，雖然明白神的旨意，但沒有付諸實踐。通過每天不住地禱告，求神加添力量來實現。

Marriage & Family

- Families will be intentional and create God-focused homes by spiritually shepherding their families and promoting godly relationships.
- Pray for intergenerational discipleship, a spiritual family base, and to infuse Christ into our homes in three ways:
 - TREASURE OUR MARRIAGE
 - Honor the Lord as husband and wife through submission to Christ and treasuring one another.
 - WORSHIP IN LIFE
 - Radiate the Lord's grace and goodness to others as we live in and by our faith at home.
 - PASS ON OUR FAITH
 - Disciple our own children and grandchildren through intentional, faith-anchoring experiences.



婚姻及家庭

- 在家庭關係上主動並刻意地建造以神為中心的家庭，藉著牧養家人和促進敬畏神的關係
- 注重跨代門徒訓練做為屬靈家庭的基礎，並以下面三種方式將基督注入我們的家庭：
 - 珍惜婚姻
 - 身為丈夫和妻子，透過順服基督和彼此珍惜來尊敬主。
 - 生活中的敬拜
 - 當我們在家中按照信仰生活時，散發主的恩典和祂的良善。
 - 傳遞我們的信仰
 - 透過刻意、有信仰根基的經歷來教導我們自己的子孫後代。



Caring & Family Ministries

Family Ministry

- The growth of the family ministry and the ministry team. Pray that God will prepare suitable co-workers to strengthen the family ministries.
- Pray for the preparations for the LG's special Valentine's Day gala, "Song of Songs Night", on 2/14 and the preparations for the co-workers.
- Preparation work and notification for students for MERII held by the church on 5/24-5/26.
- Pray for the Family Ministry's preparations for MER 1 in 2026 (preparation of speakers, co-workers, students and teaching materials).

Caring Ministry

- May the Holy Spirit fill us and grant our co-workers more love, faith, wisdom and strength, so that we can timely deliver God's love and warmth to every family in need of care.
- Pray that God will give Pastor Johnny wisdom and power in establishing and developing the "Stephen Ministry". Thank God for more than 30 students who are receiving the training to become care givers. pray that they will persevere through the training to grow in faith and to be used by God to bring His love to those that are suffering.
- Pray that God will heal and protect our brothers and sisters who are dealing with cancer, and give them the strength to overcome their illness.
- Pray that God will protect and provide suitable help for brothers, sisters and seekers who are grieving or experiencing a mental health crisis.



關懷和家庭事工

家庭事工

- 為教會家庭事工的開展和同工團隊禱告。求神預備合適的同工參與事工。
- 為教會2/14的“雅歌之夜”情人節的特別晚會的籌備及同工的預備禱告。
- 為教會在5/24-5/26舉辦的MERII的籌備工作及學員們禱告。
- 為家庭事工明年的MERI的前期籌備工作（講員、同工、學員及教材的預備）禱告。

關懷事工

- 求聖靈充滿我們，賜同工們更多的愛心、信心、智慧和能力，使用我們及時將神的愛、溫暖送到每一個需要關懷的家庭。
- 求神賜智慧和力量給滕牧師在建立和開展華語「司提反關懷事工」。為超過30位正在接受裝備的學員感謝神，求神幫助他們在培訓中一齊經歷神的愛，與神同行，在信心上成長，被神所用陪伴受助者在他們的苦難中更多的依靠神，經歷神。
- 求神醫治、保守那些患有癌症的弟兄姊妹，加添他們的力量戰勝疾病。
- 求神保守正在經歷哀痛或精神健康危機的弟兄姊妹和慕道友，為他們的需要提供適當的幫助。

Chinese Ministries

Worship Ministry

- For God to provide more pianists and audio/video volunteers to serve in Sunday worship
- Sijia Guo's health and Church choir ministry (a new person to help or take lead of the church choir)
- Better coordination among different groups serving on Sundays

Sr. Adults Ministry

- Thank God for leading many new elderly Christian seekers to come to the church. May they feel your love and grace through your words and our testimonies, and be willing to accept you as the Savior of their lives.
- Pray that God will encourage more brothers and sisters to participate in the transportation services for the elderly.

Adult Education Ministry

- Pray that more congregants will see the needs of their own spiritual lives, and desire to come to Sunday school to learn God's Word, so that the revelations and teachings of the Bible can become guidance and strength for everyone's daily lives.
- Praise God for the Sunday School Teacher Training late 2024 which benefited greatly all the participants. Pray that God will protect them and enable them to apply the principles and methods they have learned in their teaching.
- Pray the arrangement of Sunday school classes each semester is according to His will and meet the spiritual needs of our congregation. The Sunday school teachers serve willingly and joyfully so both the students and the teachers benefit from the class.

Connection Ministry

- Pray for more co-workers, and through God's love all of us are able to offer each visitor a heartfelt and warm welcome, so that more people will make our church their spiritual home.



華語事工

敬拜事工

- 預備更多的音響同工及司琴參與主日的服事。
- 主日崇拜不同的團隊在服事上有更好的協調及更多的搭配。
- 為教會詩班指揮郭思嘉姊妹的健康仰望神,也求神紀念詩班,供應新人協助或帶領詩班。

長輩事工

- 感謝神帶領許多新的長輩慕道友來到教會,願他們能在神的話語和我們的見證中感受到神的愛與恩典,願意接受祂成為他們生命的救主。
- 求神激勵更多弟兄姊妹參與長輩交通接送的服事。

成人主日學事工

- 求神讓更多的會眾看到自己屬靈生命的需要,渴慕來到主日學學習神的話語,讓《聖經》的啟示和教導成為大家每日生活的指導和力量。
- 為不久前舉辦的主日學老師培訓感謝神,參加的弟兄姊妹受益匪淺。求神保守他們把學到的原則和方法應用在主日學的教學當中。
- 求神保守我們每個學期主日學課程的安排,合乎主的心意和會眾的屬靈需要。也保守主日學老師們心甘情願服事神,使學生和自己一同得益。

接待事工

- 求神預備更多的同工,以神的愛,真誠熱情的接待每一位新來賓,讓更多的人視我們的教會為屬靈的家。

Missions & Evangelism Ministries

Missions Ministry

Pray for a revival of our hearts and engagements in mission ministry, especially in the upcoming Missions Conference in March and in caring of our missionaries.

Evangelism Ministry

- Thank God for His grace to empower the Chinese Evangelical Ministry to be more focused and more structured in its purpose. Pray for the Holy Spirit to anoint and to lead the Evangelism Explosion (EE) visitations, so they would be more fruitful in bringing people to the Lord. Pray that the EE ministry will equip more “fishermen”, and will also build up more followers of Jesus.
- The upcoming EE Teachers Training from 2/21 to 2/23. Pray that God will grant the trainees wisdom, ability and most of all a humble and teachable heart. Strengthen Pastor Vicente Lo and his team so they can successfully complete the training, spur the trainees to be more dependent on God and become a useful vessel in the hands of the Lord.
- The Holy Spirit fills every co-worker in the evangelistic ministry, so that they will always strive to serve well, spread the gospel, to be built up as disciples, revive our church, so that the brothers and sister's spiritual life will constantly be renewed.

差傳與佈道事工

差傳事工

求神復興教會會眾在宣教事工的热心和參與，特別是即將到來的三月的教會宣教月和對我們教會支持的宣教士的關懷和扶持。

佈道事工

- 感謝神賜下恩典，使佈道事工更加明確和細化。求聖靈大大恩膏、親自帶領，使三福出隊得人如得魚，三福培訓造就更多得人漁夫，三福跟進建造更多主的門徒；
- 求神帶領保守2月21-23日三福師資培訓，賜下智慧、能力、謙卑受教的心，讓羅國華牧師和助教老師不僅順利完成培訓，更是讓受訓學員被主得着，成爲主手中合用的器皿；
- 求聖靈充滿佈道部每位同工，常常竭力多做主工，廣傳福音，建造門徒，復興我們的教會，復興我們的小組，不斷更新每一位弟兄姐妹的屬靈生命。



Children's Ministry

Parent-Child Relationship Basics

Children, obey your parents in the Lord, for this is right. (Eph.6:1-3)

- God's command to honor your father and mother.
 - God's promise of a loving, peaceful, joyful long life.
- Fathers, do not exasperate your children (Ephesians 6:4)
- Some examples of exasperate: to irritate, agitate, to make bitter, to make fun of, to set unwarranted expectations, to look down on.
 - Instead, you are to take the lead and train (disciple) and instruct (teach) them in godly worldview and godly living.

Mothers, nurture your children in the Word (2 Timothy 1:5)

- Your sincere faith is a living model to be witnessed and lived in your children.

Family, serve the Lord together as the family (Joshua 24:15)

- Establish a family Altar.
- Have meaningful, spiritual conversations.
- Make disciples at home.

Children's Ministry

Thanking God for faithful and dedicated children's coworkers both youths and adults!

- Pray that God gives Christian parents' the vision of necessity and commitment to serve in children's Sunday school and Kids Church.
- Pray that the Life Groups will embrace the vision of disciplining the next generation with active and joyful participation in teaching KK on Fridays.
- Pray that Kids Church above all will preach and teach children what is worship and how to revere, honor and adore God in worship.
- Pray that the Children's Ministry as a whole will bring to children the truth of salvation in Christ Jesus, knowing and understanding God through studying the Bible, and growing in faith by the power of the Holy Spirit with a biblical worldview to firmly stand in this confused world.
- Pray that God works in children's hearts to love Him by following Him above all things.
- Pray for God's provision of suitable coworkers.
- Pray that God continues to grow our faith and equip us to serve Him well.



兒童事工

親子關係的根基

作兒女的，你們要在主裏聽從父母，這是理所當然的 (以6：1-3)

- 神命令要孝順父母。
- 神應許愛、平和、喜樂和長壽。

作父親的，不要惹兒女的氣 (以6：4)

- 惹兒女氣的例子：激怒、激動、取笑、設定無根據的期望、瞧不起等等。
- 取而代之，主動訓練 (門徒)，指導 (教導) 他們敬虔的世界觀和生活。

母親們，依照神的話語培養你的孩子 (提後1：5)

- 活出真誠的信仰作為孩子的典範。

家庭，全家一起事奉耶和華 (約書亞24:15)

- 建立家庭祭壇。
- 進行有意義的、屬靈的對話。
- 在家中栽培耶穌的門徒。

兒童事工

感謝上帝賜給我們忠心而委身的同工，無論是青少年還是成年人！

- 幫助基督徒父母明白參與兒童事工服事的必要性和重要性。
- 教會生命小組能藉著參與週五晚上Kingdom Kids的服事以積極、快樂的方式來培養下一代。
- 兒童教會視宣講並教導孩子們什麼是敬拜以及如何在敬拜中敬畏、榮耀和敬拜上帝為最首要。
- 完整的教導並帶領兒童明白基督救恩的真理。透過學習聖經來認識和明白上帝的心意，並透過聖靈的能力堅定信仰和聖經的世界觀，使他們在這混亂的世界中能站立的穩。
- 聖靈在孩子們的心中動工，讓他們愛神，並在一切事情上跟隨祂。
- 神供應更多合適的同工。
- 上帝繼續加強我們的信心，不斷的裝備我們讓我們能夠更好地服事祂。

English & Cantonese Ministries

English Ministry

- Pray for MCG's growth and buildup of faith and relationship with God and each other. That more people would be able to step up to support and lead.
- Pray for relationships in the family to grow
- Pray for our congregation to grow in our heart for discipleship and God's mission for different parts of the world.

Cantonese Ministry

- Pray for the many non-Christian seekers who regularly come to the Cantonese worship and small group meetings that their hearts will be open to God and His gospel and turn to believe in Jesus Christ.
- Pray for God to raise more laborers to serve in the Cantonese ministries (Sunday school teachers, small group coworkers, worship team coworkers, etc.)
- Ask God to transform the Cantonese congregation into good soil so that God's word and His work will be effectively planted in us and through us for His glory and for His use.
- Revive the desire of the Cantonese congregation to have a consistent prayer life and a daily devotion.

英語及粵語事工

英語事工

- 為英語小組的成長，信仰的建立以及與上帝和彼此的關係祈禱。希望有更多的人能夠願意支持及帶領。
- 弟兄姊妹注重家庭關係的培養並發展。
- 會眾對門訓的委身，以及予完成神對世界各地的使命不斷成長。

粵語事工

- 為許多經常參加粵語崇拜和小組聚會的非基督徒慕道者禱告，願他們的心向神和祂的福音敞開，並轉而信靠耶穌。
- 求主興起更多同工在粵語事工中服事（主日學老師，小組同工，敬拜隊同工等）。
- 求神使整個粵語會眾成為好土壤，使神的話語和祂的工作能有效地栽種在我們裡面，並透過我們，榮耀祂，為祂所用。
- 復興所有粵語會眾，使他們有持續的禱告生活和每日的靈修。



Life Groups Ministry

- May the Lord remember the dedication and hard work of the LG Coaches, under-shepherds, assistant under-shepherds and co-workers. May the Lord grant Godly wisdom and strength to our co-workers so that they will not become weak or lacking in their service, that they can support and encourage each other, be of one mind, and enable brothers and sisters to live out an impactful life, and grow in the Lord and in the group.
- Pray that the Lord will guide the “7 Major Challenges of Leading a Small Group” training on 3/29 and on 6/28, and pray that the Holy Spirit will be poured out on the speakers, Luke and Amy, so that they will preach the Lord’s teachings. May the Lord move the co-workers to participate in the training with a humble and teachable heart, and apply what they learn in leading a small group.
- Pray that the Lord will guide the Under-Shepherd Retreat to be held at Camp Allen from 10/31 to 11/2. May the Lord lead the planning committee to be of one heart, mind and vision, so that they can discern the Lord’s will in designing the theme/topic/schedule, so all the participants will be spiritually edified, live a life that is closer to the Lord, and be blessed by the Lord.



生命小組事工

- 求主記念生命小組輔導，小牧人，副小牧人和小組同工的擺上和辛勞。求主賜下屬天的智慧和力量，讓同工們在服事中不致軟弱不致缺乏，彼此扶持，相互鼓勵，同心合一，使弟兄姐妹們以生命影響生命，在主裡和組裡共同建造成長。
- 求主帶領3/29和6/28的“解密小組帶領的7大挑戰”培訓課程，求聖靈澆灌講員Luke和Amy，受感傳講主的教導。求主感動小組同工，以謙卑受教的心，參加培訓，並將從課程的得着，應用到日常小組帶領當中。
- 求主帶領將於10/31-11/2在Camp Allen舉辦的小牧人退修營會。求主帶領籌備委員會的弟兄姊妹們，賜下合一的心志和看見，在規劃營會主題/專題/日程安排等事項中，作出合乎主心意的計劃和決定，讓小牧人們通過這次退修會，得到屬靈的造就，活出與主更加親密，蒙主加倍祝福的生命。



Church Wide Ministries

Community Service Ministry

- Katy Light Quarterly Publication ministry: Praise God for the faithful service of the editorial staff the last 18 years. May God continue to build them up, call more brothers and sisters to contribute and to bear witness to God with words.
- ESL outreach ministry: Pray that God will move and prepare more co-workers to serve. Grant strength and wisdom to teachers in each class to serve the community and impact lives.
- Ministry of Special Needs Children: Pray that we as a church will better understand the needs, struggles and difficulties these parents face.
- Community workshops: Raise up co-workers to lead "DIY" and "Financial Planning" workshops to outreach to the community.

General Affairs Ministry

- Protection of our church building and facilities year around.
- The safety of our members and volunteers as we meet at church to worship, group study, sports activities and special events.
- Wisdom to be good stewards of the GA fund in 2025.

Treasury Ministry

- Thank God for His provision for all our church's financial needs.
- Thank God for all who serve in the area of church finances-- for our church's Treasury Assistant, our offering team and the Finance Committee.
- God's protection of our financial assets from scams, thefts, and frauds.
- Wisdom for our church leaders in making financial decisions.

Membership Ministry

- Church photo directory in 2025. Pray for more co-workers to assist with photo taking, setup, and registration, and for active participation from church members
- Pray for more co-workers and volunteers to help during the baptism ceremony.



全教會事工

社區服務事工

- 凱地之光文字事工：求神繼續看顧編輯同工十八年的忠心擺上和彼此建立，也鼓勵更多的弟兄姐妹供稿，以文字見證神，幫助人。
- 英文教學事工：求神感動預備更多有能力並願意參與的同工加入，也賜力量和智慧給各班的老師們服務社區，影響生命。
- 特兒服務事工：求神能讓更多弟兄姐妹看見這一群體的需求，讓同工們更理解特兒家長的掙紮和不易。
- 社區講座：求神預備好同工，同心做好 "DIY" 和 "財務規劃" 等講座，引領社區華人更多了解教會。

事務事工

- 上帝常年保佑我們的教堂建築和設施。
- 教會成員和同工在主日敬拜、小組學習、體育活動和特殊活動期間的安全。
- 上帝保佑我們能夠在 2025 年更好地利用我們的事務資金。

財務事工

- 感謝神供應了我們教會的所有財務需求。
- 感謝所有在教會財務事工服事的人——教會的財務助理、我們的奉獻團隊和財務委員會。
- 求上帝保守我們的金融資產免於詐騙、偷竊和詐欺。
- 教會領袖能明智地做出財務決策。

會友事工

- 2025製作相片通訊錄的計畫，求神預備同工協調拍照、佈置和登記，並求神激勵教會成員積極參與。
- 求神預備更多的同工和義工協助一年三次的浸禮前的準備和浸禮後的清理。

Youth Ministry

- Pray for student/adult leaders to deepen their faith, providing guidance to the youth and modeling Christ in their lives.
- Pray that the Spirit would soften hearts and allow youth to respond to the Gospel and engage wholeheartedly in Church community to become a disciple.
- Pray for more consistent devotional times with God, despite the overwhelming distraction from social channels and video games.
- Pray for our students' witness in the schools as ambassadors for Christ.
- Pray for the dismantling of idols in the youth's lives - academic achievement, popularity, temporary comfort/pleasure, earthly things or celebrities, etc.
- Pray for any broken, strained, or abusive relationships to be healed, restored, and renewed between youth and parents and for intentional discipleship to be happening between parents and youth.
- Pray for protection over schools from disease, violence, active shootings, and turmoil.
- Pray for God's hand of healing and protection over youth suffering from mental health afflictions - anxiety, depression, suicidal ideation, gender dysphoria, eating disorders, etc.



青少年事工

- 求神加深我們的學生和成人領袖對神的信靠，致於他們能更好地引導青少年、樹立好榜樣。
- 聖靈在青少年心裡工作，能夠敞開心扉，全心全意地參與教會社區，成為基督門徒。
- 保守青少年持續每日靈修，不要沉溺於社交媒體與電子遊戲。
- 為我們的學生在學校內有好的見證並成為基督的使者禱告。
- 擊破魔鬼在孩子心中建立的偶像與虛假的謊言，包括明星或自我外表的崇拜，追求短暫的快感，吹噓驕傲的成績，屬世的價值觀與成就感等。
- 修復破碎，創傷的家庭親子關係，並家長與小孩能一同實踐信仰生活化。
- 保守並醫治學生在學校免於疾病、暴力、動亂和其他心理疾病（抑鬱、焦慮、性別混亂，自殺念頭等）。

Pastoring & Shepherding Leadership

- Ask the Lord to grant pastors, elders, coaches, under-shepherds/MCG leaders and deacons the Godly vision, wisdom, and ability to shepherd the Lord's church, and to have a watchful and prayerful heart.
- Pray that the Lord will lead all the co-workers in the church to have a heart to be close to God and love others, and to serve the Lord's church faithfully according to God's will, so that God's work will be more fruitful, and the church will be more prosperous, and blessed.



牧養和餵養領袖

- 求主賜給教牧、長老、輔導及執事同工屬天異象、智慧和能力來牧養主的教會，並有儆醒禱告的心。
- 求主帶領教會所有的同工有親近神和愛人的心，忠心按神的心意服事主的教會，以致神的事工更得開展，教會更興旺，更蒙神賜福。

KCCC's Vision, Mission & Beyond

- May the kingdom of God come and may God's will be accomplished in the church. Ask the Lord to establish us, unworthy vessels, to become the church of the Lord's Great Commission, to be the Lord's disciples together, and to impact lives with our lives. Also ask for God's will to be done on earth, and learn how to pray according to His heart - not just in our personal lives and needs, but to help us gain a deeper understanding of His vision for the Great Commission.
- Ask God to help us build, grow, and connect with His vision, living out Christ and glorifying God!
- May our faith and truth be passed down from generation to generation and raise up the army of God from generation to generation. May God be glorified.
- Bless our next generation. May the children of KCCC grow up like trees, persevering and unwavering. May our faith and truth be passed down from generation to generation and raise up the army of God from generation to generation. May God be glorified. We pray in the holy name of the Lord Jesus Christ. Amen.



教會的宗旨，異象和下一步

- 愿神的国降临，愿神的旨意成就在教会中。求主建立我們這些不配的器皿成為主大使命的教會，一同作主門徒，以生命影響生命。也求上帝的旨意在天上成全，學習如何順著祂的心意禱告 - 不僅在我們的個人生活和需要中，而且幫助我們更深入地了解祂對大使命的異象。
- 求神幫助我們以祂的異象來建立、成長並連結，建立一群蒙福的、大能的、神的子民，活出基督，榮耀上帝！
- 求主賜福我們的下一代，堅忍不動搖；跨代傳承，世世代代興起神大軍，榮耀上帝。
- 祝福我們的下一代，願凱地教會的兒女如樹栽子長大，堅忍不動搖；跨代傳承，世世代代興起神大軍，榮耀上帝，奉主耶穌基督的聖名禱告，阿們。